
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 735/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση έκδοσης πρωτοκόλλου διοικητικής 
αποβολής κατά του Βασιλείου Κάνουρα. 

 
       Σήμερα 1 Νοεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 27-10-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Χ. Ντόβας  
3. Σ.  Παναγιωτίδης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Ι. Καλαϊτζίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
7. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Ποταμόπουλος 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος    
11. Γ. Τροχόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης, 12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Κ. Μιχαηλίδης.  

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 734/2004 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 735/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, Σ., Κρομμύδας, Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 736/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Μιχαηλίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 740/2004 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 741/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 744/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 746/2004 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 748/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 749/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 757/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. Ορφανίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 759/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 8-10-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Ο Βασίλειος Νικολάου Κάνουρας, ιδιοκτήτης του υπ’ αριθ’ 268 αγροτεμαχίου 
κατέχει τμήμα εκ του υπ’ αριθ’ 361 αγροτικού δρόμου της οριστικής διανομής έτους 
1931 του αγροκτήματος Βεροίας υπό στοιχεία (Α-1-2-3-4-5-6-7-8-9-10-11-12-13-14-
15-16-17-18-19-20-21-22-23-24-25-26-27-28-29-30-31-32-Β-Α) Εμβ.= 1.519,00μ2. 
(μήκος 304,50μ και πλάτους 5,0μ) που διέρχεται μέσα από την παραπάνω ιδιοκτησία 
του, όπως φαίνεται στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα.  

Η παραπάνω έκταση αποτελεί τμήμα του υπ’ αριθ’ 361 Αγροτικού Δημοτικού 
κοινόχρηστου δρόμου στο αγρόκτημα Βεροίας και συνορεύει προς βορά και προς 
Νότο με την υπ’ αριθ’ 268 ιδιοκτησία του κατέχοντα, ανατολικά και δυτικά με ίδιο 
αγροτικό δρόμο.. 
   Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο  ν’ 
αποφασίσει αν θα ασκηθεί πρωτόκολλο διοικητικής  αποβολής κατά του Βασιλείου 
Νικολάου Κάνουρα διότι σύμφωνα με το άρθρο 1 του Ν. Δ/τος 31/68 «Περί 
προστασίας της περιουσίας των Ο.Τ.Α. όπως αντικαταστάθηκε με την παρ.12 του 
Ν.2307/95 (ΦΕΚ113Α/95» «το πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής προκειμένου περί 
Δημοτικών κτημάτων, συντάσσεται από τον Δήμαρχο>>, ύστερα από απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Γιαννουλάκης: Ο Βασίλειος Κάνουρας, ιδιοκτήτης του υπ. αριθ. 268 
αγροτεμαχίου, κατέχει ένα τμήμα από τον υπ. αριθμ. 361 αγροτικό δρόμο της 
οριστικής διανομής του 1931. Το εμβαδόν αυτού του δρόμου είναι 1519τ.μ., η 
παραπάνω έκταση αποτελεί τμήμα του 361 κοινόχρηστου δρόμου της Βέροιας και με 
έγγραφό της η Τοπογραφική Υπηρεσία μας διαβεβαιώνει ότι ο δρόμος αυτός είναι 
από την οριστική διανομή του 1931, έχει αριθμό 361 και έχει μεταβιβαστεί στο Δήμο 
Βέροιας με την υπ. αριθ. 12064/2064/58 απόφαση του Νομάρχη. Μετά απ΄ αυτό 
εισηγούμαι τη διοικητική αποβολή του κ. Κάνουρα. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Δελαβερίδης: Στο εισηγητικό σημείωμα κε Γιαννουλάκη αναφέρετε ότι το υπό 

στοιχεία Α-1-2-3-4-5 κ.λ.π. ακίνητο, δεν βρήκαμε όμως τοπογραφικό διάγραμμα 
όπου να υπάρχει αυτό το συγκεκριμένο που να έχει έκταση 1519τ.μ. 

Γιαννουλάκης: Στο τοπογραφικό διάγραμμα που έχετε είναι διαγραμμισμένος 
ο δρόμος και φαίνεται. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης: Πραγματικά συνεχίζει ο Δήμος να κάνει επιλεκτικές διοικητικές 

αποβολές, αλλά ανεξάρτητα από αυτό, επί της ουσίας συμφωνώ. Υπάρχουν όμως 
τόσες άλλες αποβολές που δεν υλοποιούνται και αναφέρομαι στο Σινικό Τείχος. 
Υλοποιήστε τελικά την αποβολή, το γκρέμισμα γιατί θα πάτε στα δικαστήρια. Μας 
φέρνετε διοικητική αποβολή χωρίς να εκτελούμε τις προηγούμενες αποφάσεις; 

Δελαβερίδης: Εγώ συμφωνώ μ΄ αυτά που είπε ο κ. Κουρουζίδης και να 
προσθέσω ότι στη διανομή του 1931 αναφέρεται σαν αριθ. τεμαχίου 268, αυτό όμως 
είναι και από τη μία πλευρά του δρόμου και από την άλλη. Δεν έχει όμως δύο τεμάχια 
και μου δημιουργεί την εντύπωση ότι είναι ένα τεμάχιο και όταν ήρθε το συνεργείο 
και αποτύπωσε εκεί ενδεχομένως να υπήρχε αυτός ο δρόμος και παρέμεινε έτσι. Δεν 
σημαίνει όμως ότι σίγουρα είναι αγροτικός δρόμος γιατί δεν φαίνεται να υπάρχουν 
δύο αριθ. τεμαχίων. Απ΄ εκεί και πέρα θα πρέπει να δούμε πόσο ήταν το εμβαδόν της 



ιδιοκτησίας, πόσο είναι σήμερα μετά την αφαίρεση για να βγάλουμε και συμπέρασμα. 
Πάντως εκφράζω επιφύλαξη. 

Φουρνιάδης: Στη διανομή του 1931 μπορεί να υπάρχει ο ίδιος αριθμός και να 
διασχίζεται από δρόμο. Ολοι οι δρόμοι που αποτυπώνονται είναι κοινόχρηστοι 
δρόμοι και γίνονται για να εξυπηρετούν τα όμορα οικόπεδα. Δεν έχει σχέση με 
κοινόχρηστες εκτάσεις, μπορεί να είναι κοινόχρηστη έκταση και να παραχωρείται. 
Παραχώρηση σε αγροτικό δρόμο που εξυπηρετεί τα όμορα αγροτεμάχια δεν γίνεται 
και μέσα στην αποτύπωση φαίνεται ότι είναι αγροτικός δρόμος ανεξάρτητα που έχει 
τον ίδιο αριθμό τεμαχίου. Η διανομή δεν αποτύπωνε τις υφιστάμενες καταστάσεις. 

Δήμαρχος: Δεν είχα πρόθεση κε Πρόεδρε να μιλήσω αλλά είμαι 
υποχρεωμένος να απαντήσω μετά την τοποθέτηση του κ. Κουρουζίδη, ο οποίος εξ΄ 
ιδίων φαίνεται κρίνει τα αλλότρια. Διοικητική αποβολή στο συγκεκριμένο ακίνητο 
που αναφέρεται έγινε, περιφράχτηκε και ο κατέχων αποβλήθηκε. Αλλοι τον 
εγκατέστησαν, άλλοι τον περιφρουρούσαν, άλλοι τον συντηρούσαν. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Ησασταν αντιπολίτευση, τι κάνατε δεν βλέπατε; Φέρατε ποτέ 

θέμα για το Σινικό Τείχος, ότι χτίζεται, ότι παρανομεί; Τουλάχιστον η προηγούμενη 
πλειοψηφούσα αρχή πήρε απόφαση να το γκρεμίσει έστω την τελευταία στιγμή, ενώ 
εσείς δύο χρόνια δεν κάνετε τίποτα. Εχετε απαντήσει σε ερώτησή μου ότι δεν είσαστε 
υποχρεωμένος να εκτελείτε τις αποφάσεις του προηγούμενου δημ. συμβουλίου και 
σας ερωτώ αυτά που εισπράττει ο Δήμος από τους πολίτες με προηγούμενες 
αποφάσεις Δημ. Συμβουλίου δεν τα εκτελείτε και δεν τα εισπράττετε; 

Δελαβερίδης: Εγώ θα επανέλθω στο τοπογραφικό διάγραμμα. Όταν έγινε η 
διανομή το 1931 υπήρχε η ιδιοκτησία 268 και όπως είπα υπήρχε εκεί μέσα κι ένα 
δρομάκι. Απ΄ ότι βλέπω όλα τα τεμάχια που τεμαχίστηκαν για να διανεμηθούν σε 
ακτήμονες έχουν δρόμους, όχι αυτόν τον δρόμο που υπάρχει στο χωράφι. Αυτό 
σημαίνει ότι υπήρχε κάποιος δρόμος που κυκλοφορούσε και τον αποτύπωσαν. Εγώ 
εκφράζω και πάλι τις επιφυλάξεις μου και πρέπει να γίνει εξονυχιστικός έλεγχος. 

Δήμαρχος: Δεν είμαι καθόλου υποχρεωμένος να γκρεμίσω το τείχος κε 
Κουρουζίδη για μια κατάληψη που έγινε κατά την προηγούμενη δημοτική περίοδο. 
Αυτοί που το δημιούργησαν, το άφησαν για το τελευταίο δεκαήμερο όταν έφευγαν. 
Καταρχήν δεν έπρεπε να τον αφήσουν να το κάνει αλλά όχι μόνο τον άφησαν και το 
έκανε, τον έβλεπαν να το φτιάχνει. Εμείς τον αποβάλαμε, φράχτηκε η έκταση και 
προχωρήσαμε στην εκποίηση αυτής της έκτασης γιατί δεν χρειάζεται στο Δήμο διότι 
είναι μία στενή λωρίδα μεταξύ ιδιοκτησιών. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης: Είναι απλό κε Δήμαρχε ότι σας μήνυσαν. Αν τον βγάζατε και το 

φράζατε δεν θα έκαναν την μήνυση και το γράφει και ο πρώην ειδικός συνεργάτης 
στην εφημερίδα «Επίκαιρα». Εγινε μήνυση για παράβαση καθήκοντος και θα 
δικαστείτε. Αν έχετε αυτό τον εγωισμό στο θέμα και δεν το εκτελέσετε, θα δικαστείτε 
και πολύ σύντομα θα γίνει επαλήθευση αυτών που λέω με την καταδίκη σας. 

Δήμαρχος: Ξέρω ότι είστε δικομανής κε Κουρουζίδη, όπως ξέρω ότι κι όταν 
ήσασταν στο Δήμο δεν ξέρατε τι σας γίνεται και ξέρετε γιατί; Γιατί εσείς κάνατε την 
περίφραξη της έκτασης, εσείς τον αποβάλατε τον κ. Αλεξιάδη, εσείς περιφράξατε κι 
έκανε στο Ειρηνοδικείο ανακοπή του πρωτοκόλλου. Ετσι λοιπόν ρωτήστε τις 
υπηρεσίες του Δήμου για να επιβεβαιώσετε αυτά που σας λέω. Κι όσο για τις 
μηνύσεις, πάλι θα αθωωθώ έστω κι αν αυτό θα σας κακοφανεί, όπως αθωώθηκα και 
τότε που αναγκάσατε τους υπαλλήλους της ΔΕΥΑΒ να μου κάνουν μήνυση. 

Κουρουζίδης: Επί προσωπικού. Στον λόγο του ο Δήμαρχος είπε κε Πρόεδρε 
ότι δεν ξέραμε τι κάναμε. Εάν αυτός είναι πρέπων λόγος θα δεχτώ ότι δεν είναι επί 
προσωπικού αλλά θα το χρησιμοποιήσω από εδώ και πέρα. 



Πρόεδρος: Αυτό το πράγμα είναι, κε Κουρουζίδη πολιτική κριτική όσον 
αφορά τη δράση σας όταν ήσασταν πλειοψηφούσα δημοτική αρχή. Όταν εσείς 
κρίνετε ότι ο κ. Δήμαρχος δεν σας καλύπτει με τη δράση του να λέτε ανάλογα 
πράγματα κι εύχομαι να λέτε μόνο αυτά, γιατί πολλές φορές λέτε και πολύ χειρότερα. 
 Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Αντιδημάρχου; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. 
Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 8-10-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Το γεγονός ότι ο παραπάνω κατέχει αυθαίρετα την παραπάνω έκταση εμβαδού 
1.519τ.μ., η οποία αποτελεί τμήμα της υπ’ αριθ. 361 αγροτικής δημοτικής οδού στο 
αγρ/μα Βέροιας. 
3.- Ότι η παραπάνω αγροτική οδός παραχωρήθηκε στο Δήμο Βέροιας με την αρ. 
12064/2064/58 απόφαση Νομάρχη Ημαθίας. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 1 του Ν. Δ/τος 31/68 «Περί προστασίας της περιουσίας 
των Ο.Τ.Α.» όπως αυτές αντικαταστάθηκαν με την παρ. 12 του αρ. 3 του Ν. 2307/95 
(Φ.Ε.Κ. 113 Α΄/95) καθώς και των αρ. 1-24 του Α.Ν. 1539/38 και 2 του Α.Ν. 263/68. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά του Βασιλείου 
Κάνουρα από την έκταση εμβαδού 1.519τ.μ. την οποία κατέχει αυθαίρετα και η οποία 
αποτελεί τμήμα του με αρ. 361 αγροτικής δημοτικής οδού στο αγρ/μα Βέροιας, Ο.Δ. 
1931, που παραχωρήθηκε στο Δήμο Βέροιας με την αρ. 12064/2064/58 απόφαση 
Νομάρχη Ημαθίας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. Αριθμό  735 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ.  Μιχαηλίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-11-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


